
Hej Johnny, 

 

 

Så trevlig sammankomsten i Fjärilshuset blev! 

Jag vill berätta för dig att jag har för avsikt att efterhöra bland 

mina vänner filatelisterna om några kan tänka sig att vara med 

och leda frimärksträffar för våra skolveteraner.  Vet du hur vi gör 

med lokal t ex?  

 

Det jag  skissar på är: 

2 träffar per månad samma dag och samma tid t ex kl 13-15 

För träffarna utformas program, t.ex. frimärkskunskap, tillfälle till 

värdering av märken, tillfälle att inköpa, sälja eller byta märken, 

att viss utbildning ingår, som t ex montering av samling, och att 

vi  sedan kan visa resten av veteranföreningarna våra samlingar på 

skärmar (kan lånas av ”min” frimärksförening) vid 

terminsavslutningar.  

En absolut föresättning är att jag kan få stöd bland de filatelister 

jag känner, jag har nyligen släppt ordförandeskapet i min 

förening, så jag vet vad det innebär tidsmässigt, och även hur 

roligt det är!!  

 

Jag återkommer till dig när jag kan ge mer uppgifter, men till dess 

tar jag gärna emot respons från dig! 

 

Bifogar bilder från 35-års firandet! Så kan du och styrelsen välja 

de bilder ni vill ha! Ställer alla till förfogande! 

    Vänhälsningar 

    Anitha Schäfer 

 

 

 



Hej Johnny, här kommer bilagor/hälsn Anitha Schäfer 

 

 
 

 
 



 
 

 

 



 

 

 

 


